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Spørgsmål nr. 1231 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Hvor mange fodlænker er blevet nyindkøbt med henblik på a) 
at bruges på udvidelsen fra 5 til 6 måneder og b) back-door 
fodlænke, og hvor meget ekstra personale er fulgt med til disse 
opgaver?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet anmodet Di-

rektoratet for Kriminalforsorgen om en udtalelse. Når udtalelsen forelig-

ger, vil Justitsministeriet vende tilbage til spørgsmålet. 

 

På grund af ferie forventes dette først at kunne ske i august 2014. 

 

 

 


